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TJÄNSTESKRIVELSE 
Sektorn för teknik och förvaltningsstöd 
Maria Hamrehjelm 
 
 
 
 
 
 Datum   
 2023-01-26   
 

 
 
 
 
Kommunstyrelsen 
 
 
 
Diarienummer 
2022KS473 292 

 

 

Återremiss gällande köp av sporthall i Mölnlycke fabriker 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige godkänner fastighetsöverlåtelseavtal mellan Härryda 
kommun och KB Myran 342 gällande sporthall i Mölnlycke fabriker. 
 
Förslag till beslut i kommunstyrelsen 
Under förutsättning att kommunfullmäktige godkänner 
fastighetsöverlåtelseavtalet uppdrar kommunstyrelsen åt kommundirektören 
att underteckna avtalet. 
 
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 15 december 2022 § 222 att 
återremittera ärendet om köp av sporthall i Mölnlycke fabriker till 
kommunstyrelsen. Återremissen omfattade följande frågeställningar: 

 Var i kommunen är behovet av ny sporthall störst? 
 Vad kostar det att bygga en idrottshall på kommunal mark? 

 
Kommunstyrelsen beslutade den 12 januari 2023 § 35 att ge förvaltningen i 
uppdrag att besvara återremissen på kommunstyrelsens sammanträde den 9 
februari 2023. 
 
En ny sporthall/idrottshall i Härryda kommun ska, för att så många idrotter 
som möjligt ska kunna nyttja hallen, vara av så kallat fullmått, det vill säga 
20 x 40 meter. Idag finns det sex hallar med fullmått i Härryda kommun. 
Tre av hallarna är placerade i Mölnlycke (en i Mölnlycke idrottshall och två 
i Wallenstam Arena), två är placerade i Landvetter (Pinntorpshallen och 
Önnerödsskolan) samt en i Hindås (Hindås idrottshall). Beläggningsgraden 
på dessa hallar under vardagar är; Mölnlycke 96%, Landvetter 88% och  
Hindås 75%. 
 
I nuläget är det främst föreningar i Mölnlycke som inte kan ta emot fler 
barn/ungdomar i sin verksamhet på grund av avsaknad av halltider.  
Enligt befolkningsprognosen (2022-2027) kommer den största 
befolkningsökningen att ske i Mölnlycke med drygt 3000 personer. 
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Motsvarande siffra för Landvetter är ökning med 1000 personer och i 
kommunens östra delar en ökning om ca 200 personer.  
 
Fastighetsfunktionen har i januari 2023 låtit extern expertis beräkna 
kostnaden för att uppföra en idrottshall på kommunal mark. Den uträkning 
som gjorts är dock en ögonblicksbild av prisläget och kommer troligtvis inte 
vara densamma om en upphandling för att uppföra en idrottshall skulle 
genomföras senare under 2023. Detta beror bl. a. på ett osäkert läge i 
byggbranschen samt stigande inflation. 
 
Enligt den överslagskalkyl som gjorts på uppdrag av fastighetsfunktionen 
skulle en idrottshall kosta ca 41 mnkr att uppföra (exkl. byggherre- och 
infrastrukturkostnader). 
 
Förvaltningen bedömer att behovet av ytterligare en sporthall/idrottshall är 
störst i Mölnlycke där beläggningsgraden är högst och antalet aktiva 
föreningar i behov av idrottshall störst. Utifrån befolkningsprognosen 
bedömer förvaltningen även att behovet av sporthall/idrottshall kommer att 
vara störst i Mölnlycke de kommande åren. 
 
Beslutsunderlag 

 Tjänsteskrivelse 26 januari 2023 
 Fastighetsöverlåtelseavtal med bilagor  
 Överslagskalkyl sporthall 
 Underlag för behov av sporthall 
 Tjänsteskrivelse 18 november 2022 
 Kommunfullmäktiges beslut den 15 december 2022, § 222 

 
 
 
 
Peter Lönn  
Kommundirektör  
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Överslagskalkyl

Upprättad av Jan Håkansson byggplanering AB 2023-01-16

Markarbeten för hus       1 176 000
Grundförstärkning 2 940 000
Golv på mark idrottshall 3 705 000
Mellanbjälklag i idrottshall för café och korridor+stomme 627 000
Yttertak idrottshall 3 731 000
Yttertak idrottshall tillägg för stomme 975 000
Yttervägg idrottshall 1 520 000
Yttervägg idrottshall, tillägg för öppningar 20% 800 000
Innerväggar 420 000
Innerväggar i omkldel plan 1 644 000
Innerväggar i omkldel plan 1, tillägg för öppningar 161 000
Innerväggar i café plan 2 70 000
Innerväggar i café plan 2, tillägg för öppningar 17 500
Trappa prefab (nr 1 och 2) 200 000
Golv i idrottshall 3 420 000
Golv övriga ytor plan 1, diamantslipat btggolv 208 000
Ytskikt golv plan 2, café 228 000
Ytskikt vägg i omkl.del (Kakel) 168 000
Ytskikt vägg i sporthall (akustikvägg i fält) 800 000
Undertak i sporthall 665 000
Undertak övrigt 256 500
Målningsarbeten 526 500
Inredning i sporthall 900 000
Inredning i omkldel sporthall 70 000
Inredning i café 400 000
VS-arbeten värme 1 228 500
VS-arbeten sanitet 175 500
Vent-arbeten inkl styr 2 392 000
EL/Tele-arbeten 2 763 000
Transport (Hiss) 30 000
Byggplatsadministration 2 632 500
Byggplatskostnader 2 632 500
Entreprenörsarvode 12%  (av 36 482 500 kr) 4 377 900
SUMMA ENTREPRENADKOSTNAD ÖVERSLAGSBERÄKNAD 40 860 400
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Underlag för behov av sporthall 
 
Beläggningsgrad för idrottshallar i Härryda kommun 
Tabell 1 visar beläggningsgraden för kommunens samtliga idrottshallar 
(fullstora/icke fullstora) under november 2022. Idrottshallar med egna 
hyresavtal innebär att enskilda föreningar har full rådighet över idrottshallen 
enligt gällande avtal. 

Tabell 1 
November 2022  

Vecka 45 - 48  
Idrottshallar  Föreningsprioriterad 

tid  
vardagar  

Föreningsprioriterad 
tid  

helger  

Hall  Ort  
Fullstor 

idrottshall  
ja/nej/special  

Beläggning i %, vardagar  
Kl. 16.00 -22.00  

*Kl. 16.30 - 22.00  
**Kl. 17.00 - 22.00  

Beläggning i %, helger  
kl. 8.00-22.00  

Pinntorps 
idrottshall  Landvetter  Ja  88,06%  72,03%  

Landvetter 
idrottshall  Landvetter  Nej  75,83%  59,38%  

Önnerödskolans 
idrottshall  Landvetter  Ja  88,13%  77,23%  

Djupedalskolans 
idrottshall  Mölnlycke  Nej  74,38%  62,50%  

Mölnlycke B  Mölnlycke  Nej  *85,45%  69,20%  

Mölnlycke A  Mölnlycke  Ja  **87%  66,29%  

Wallenstam arena  Mölnlycke  Ja  Eget hyresavtal  
Wallenstam arena - 

träningshall  Mölnlycke  Ja  Eget hyresavtal  

Mölnlycke 
Gymnastikhall  Mölnlycke  Special  Eget hyresavtal  

Mölnlycke 
trampolinhall  Mölnlycke  Special  Eget hyresavtal  

Hindås idrottshall  Hindås  Ja  75%  76,41%  
Rävlandaskolans 

idrottshall  Rävlanda  Nej  49,17%  17,41%  
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Föreningsunderlaget i Mölnlycke och Landvetter som nyttjar fullstora 
idrottshallar 
Tabell 2 och 3 visar föreningsunderlaget i Mölnlycke respektive Landvetter 
som nyttjar fullstora idrottshallar. Tabellen visar föreningsunderlaget inte 
vilka föreningar som har bokningar i hallar i respektive ort. Mölnlycke och 
Landvetter är de orter som har hallar med en beläggningsgrad på 80% eller 
mer. 
 

Tabell 2 
Mölnlycke  

Förening  Antal aktiva 
medlemmar  

Deltagartillfällen 7–20 år våren 
2022  

Eastside Basket    177   4 176  
Futsal Club Liljan    154       728  
Härryda handbollsklubb    200   3 238  
Mölnlycke IF    948  24 943  
Pixbo Gymnastikförening  1 229  15 632  
Pixbo Wallenstam IBF     342  10 230  
Pixbo Wallenstam IBK     414    5 301  
Råda Badmintonklubb     169       986  
Sjövalla Frisksportklubb     983   8 095  

Totalt  4 616  73 329  

Totalt utan 
fotbollsverksamhet  

3 668  48 386  

 

Tabell 3 
Landvetter  

Förening  Antal aktiva 
medlemmar  

Deltagartillfällen 7–20 år våren 
2022  

Landvetter IBK, Wings    607   9 508  
Landvetter IS    485  12 420  
Landvetter IF    350   7 373  
Mölndals AIK (Härryda 
sektion)  

  119  650 (uppskattat då MAIK inte 
lämnat in underlag)  

Totalt  1 561  29 951  

Totalt utan 
fotbollsverksamhet  

    726  10 158  
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Befolkningsprognos 2022-2027 
 

Råda distrikt  
Ålder  2021  2022  2023  2024  2025  2026  2027  
0  171  189  191  197  210  225  243  
1-5  1 142  1 106  1 141  1 149  1 198  1 264  1 336  
6-15  3 009  3 080  3 014  2 989  2 978  2 946  2 916  
16-19  1 078  1 114  1 186  1 247  1 282  1 359  1 386  
20-64  10 373  10 778  10 950  11 262  11 747  12 302  12 811  
65-84  2 755  2 788  2 860  2 953  3 049  3 204  3 350  
85-  428  453  470  496  518  527  585  
Summa  18 956  19 508  19 812  20 294  20 980  21 827  22 627  

Landvetter distrikt  
Ålder  2021  2022  2023  2024  2025  2026  2027  
0  139  118  116  118  121  120  127  
1-5  694  728  745  763  787  799  814  
6-15  1 826  1 815  1 796  1 753  1 744  1 709  1 796  
16-19  572  609  640  695  734  782  783  
20-64  5 764  5 803  5 858  6 021  6 194  6 320  6 692  
65-84  1 382  1 413  1 445  1 443  1 488  1 486  1 502  
85-  169  173  173  180  192  198  210  
Summa  10 546  10 659  10 773  10 973  11 260  11 414  11 924  

Härryda distrikt  
Ålder  2021  2022  2023  2024  2025  2026  2027  
0  30  28  29  30  31  30  29  
1-5  146  147  156  166  177  185  181  
6-15  297  313  311  317  322  328  333  
16-19  115  117  112  111  112  113  114  
20-64  1 485  1 493  1 512  1 527  1 541  1544  1 542  
65-84  354  358  359  350  333  323  319  
85-  26  25  36  41  44  46  45  
Summa  2 453  2481  2 515  2542  2560  2 569  2 563  

Björketorps distrikt (Hindås, Hällingsjö och Rävlanda)  
Ålder  2021  2022  2023  2024  2025  2026  2027  
0  73  82  83  85  87  86  85  
1-5  464  451  461  491  507  513  524  
6-15  1 063  1 087  1 076  1 050  1 063  1 047  1 044  
16-19  318  337  360  395  412  449  433  
20-64  3 848  3 855  3 883  3 924  3 986  4 046  4 081  
65-84  1 096  1 124  1 128  1 114  1 080  1 051  999  
85-  143  145  142  139  136  137  140  
Summa  7 005  7 081  7 133  7 198  7271  7 329  7 306  
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Beläggningsgrad för kommunens tolv gymnastiksalar 
 

Tabell 4 
November 2022  

Vecka 45 - 48  
Gymnastiksalar  Föreningsprioriterad 

tid  
vardagar  

Föreningsprioriterad 
tid  

helger  

Sal  Ort  
Beläggning i %, 

vardagar  
Kl. 16.00 -22.00  

Beläggning i %, 
helger  

kl. 8.00-22.00  
Backaskolan  Landvetter  26,88%  28,57%  

Landvetterskolan  Landvetter  20%  12,05%  
Lunnaskolan  Landvetter  32,92%  21,88%  

Båtsmansskolan  Mölnlycke  54,58%  40,85%  
Furuhällskolan  Mölnlycke  50%  46,65%  
Högadalsskolan  Mölnlycke  50,56%  37,50%  
Skinnefjällskolan  Mölnlycke  53,75%  26,79%  

Säteriskolan  Mölnlycke  25%  22,32%  
Vällsjöskolan  Mölnlycke      

Hindåsskolan  Hindås  70,42%  32,14%  
Hällingsjöskolan  Hällingsjö  20%  5,36%  
Härrydaskolan  Härryda  35,83%  2,23%  
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TJÄNSTESKRIVELSE 
Sektorn för teknik och förvaltningsstöd 
Maria Hamrehjelm 
 
 
 
 
 
 Datum   
 2022-11-18   
 

 
 
 
 
Kommunstyrelsen 
 
 
 
Diarienummer 
2022KS473 292 

 

 

Köp av sporthall i Mölnlycke fabriker 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige godkänner fastighetsöverlåtelseavtal mellan Härryda 
kommun och KB Myran 342 gällande sporthall i Mölnlycke fabriker. 
 
Förslag till beslut i kommunstyrelsen 
Under förutsättning att kommunfullmäktige godkänner 
fastighetsöverlåtelseavtalet uppdrar kommunstyrelsen åt kommundirektören 
att underteckna avtalet. 
 
Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen beslutade den 10 februari 2022 §57 att ge förvaltningen i 
uppdrag att, inom befintliga ekonomiska ramar, föra 
förhandlingar om förvärv av idrottshall och ytterligare utrymmen i 
Mölnlycke fabriker.  
 
Lokalerna omfattar en sporthall samt tillhörande korridor och förrådsyta i 
byggnad 25. Sammantagen yta för dessa lokaler är enligt avtalet 2140 kvm 
där sporthallen är på 1660 kvm. Sporthallen motsvarar en idrottshall av 
fullstorlek för att möta upp olika typer av idrottsutövande.  
 
Under 2022 har förvaltningen genomfört förhandlingar med KB 
Myran/Wallenstam AB. Förvaltningen har utifrån dessa förhandlingar 
tillsammans med säljaren tagit fram förslag till köpeavtal för del av 
Mölnlycke (1:168). Enligt upprättat avtalsförslag köper Härryda kommun 
sporthallen, byggnad 25 och tillhörande korridor i Mölnlycke fabriker för 45 
mnkr. 
 
Beslutsunderlag 

 Tjänsteskrivelse 18 november 2022 
 Fastighetsöverlåtelseavtal med bilagor  
 Kommunstyrelsens beslut den 23 september 2021, § 319 
 Kommunstyrelsens beslut den 18 november 2021, § 407 
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 Kommunstyrelsens beslut den 10 februari 2022, § 57 
 Lägeskarta Mölnlycke fabriker 

 
 
Ärendet 
 
Bakgrund till köpet 
I samband med att kommunfullmäktige behandlade budgeten inför år 2022 
den 17 juni 2021 § 127 avsattes ett investeringsutrymme för att täcka 
behovet av ytterligare en idrottshall i Mölnlycke. 
 
Mot bakgrund av kommunfullmäktiges beslut uppdrog kommunstyrelsen 
den 23 september 2021 § 319 åt förvaltningen att ta fram förslag på hur 
behovet av ytterligare idrottshall i Mölnlycke kunde tillgodoses. Utifrån 
uppdraget utredde förvaltningen olika alternativ som var möjliga för att 
tillgodose behovet av ytterligare en idrottshall i Mölnlycke. Förvaltningen 
bedömde, utifrån utredningen, att köp av idrottshall i Mölnlycke fabriker var 
det bästa alternativet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade i samband med beslut om verksamhetsplan den 
18 november 2021 § 407 att avsätta 50 mnkr i investeringsbudget för 
sporthall i Mölnlycke 2022.  
 
Kommunstyrelsen beslutade den 10 februari 2022 §57 att ge förvaltningen i 
uppdrag att, inom befintliga ekonomiska ramar, föra 
förhandlingar om förvärv av idrottshall och ytterligare utrymmen i 
Mölnlycke fabriker.  
 
Genomförda förhandlingar 
Förvaltningen har utifrån kommunstyrelsens uppdrag fört förhandlingar med 
KB Myran/Wallenstam AB om förvärv av idrottshall och ytterligare 
utrymmen i Mölnlycke fabriker. Wallenstam inkom med ett erbjudande till 
förvaltningen om köp av sporthall den 6 maj 2021 till en köpeskilling om 
49,8 mnkr. Förvaltningen mottog erbjudandet men vid den tidpunkten fanns 
inget uppdrag om att tillskapa ytterligare en idrottshall i Mölnlycke.  
 
Den 17 december 2021 inkom ett nytt erbjudande från Wallenstam om köp 
av sporthall samt byggnad 25 med tillhörande korridor för en sammanlagd 
kostnad om 56 mnkr. Förvaltningen såg positiva samordningseffekter med 
att även inkludera byggnad 25 i affären.  
 
Efter fortsatta förhandlingar under vår och höst 2022 har överenskommelse 
nåtts om en köpeskilling om 45 mnkr. Förvaltningen har låtit Svefa 
genomföra en fastighetsvärdering i syfte att säkerställa att marknadsmässigt 
pris inte överskrids. Den överenskomna köpeskillingen ligger inom ramen 
för den redovisade fastighetsvärderingen.  
 
Förvaltningen har utifrån dessa förhandlingar tillsammans med säljaren tagit 
fram förslag till köpeavtal för del av Mölnlycke (1:168). Enligt upprättat 
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avtalsförslag köper Härryda kommun sporthallen, byggnad 25 och 
tillhörande korridor i Mölnlycke fabriker. 
 
Tillträde 
Tillträde till och betalning för fastigheten sker 5 bankdagar efter att 
kommunfullmäktiges beslut vunnit laga kraft alternativt efter att alla 
separata åtaganden är uppfyllda. Köpet är också villkorat av beslut om 
fastighetsreglering för fastighetsbildning där Mölnlycke 1:168 ska regleras 
in i fastigheten Mölnlycke 1:170 (Gymnastik och trampolinhall.) Detta 
villkor ska vara uppfyllt senast den 31 maj 2024 annars är avtalet utan 
verkan. I sådana fall ska Wallenstam betala tillbaka köpeskillingen i sin 
helhet till Härryda kommun.  
 
Förutsatt att alla nödvändiga åtgärder är genomförda av säljaren bedömer 
förvaltningen att lokalerna kan tas i bruk under andra kvartalet 2023. 
 
Ekonomi 
Förvaltningen har i samband med redovisning av kommunstyrelsens 
uppdrag redovisat att det, sannolikt, billigaste alternativet för att tillskapa en 
enkel hall är att kommunen bygger i egen regi, medan det 
verksamhetsmässigt bästa alternativet är köp av idrottshall i Mölnlycke 
fabriker. 
 
I investeringsbudgeten för år 2022 finns 50 mnkr budgeterat. Förvaltningens 
bedömning är att beloppet kommer att täcka de utgifter ett övertagande av 
hallen innebär. Utöver köpeskillingen kommer bland annat utgifter för att 
det skall finnas lås, larm och passagesystem till lokalerna samt 
verksamhetsanpassningar och viss utrustning att tillkomma. 
 
Driftkostnaderna är budgeterade till 3 mnkr, vilket bedöms täcka de ökade 
kostnaderna för verksamheten. Om lokalerna i byggnad 25 kan användas för 
Fritidsbanken kan det på sikt leda till en minskad hyreskostnad på ca 200 
tkr.  
 
Lokalernas användningsområde 
Lokalerna omfattar en sporthall samt tillhörande korridor och förrådsyta i 
byggnad 25. Sammantagen yta för dessa lokaler är enligt avtalet 2140 kvm 
där sporthallen är på 1660 kvm. Sporthallen motsvarar en idrottshall av 
fullstorlek för att möta upp olika typer av idrottsutövande.  
 
Sporthallen kommer läggas in i föreningsservice bokningssystem och tider 
kommer fördelas till kommunens föreningar. Förrådsutrymmen i byggnad 
25 kommer bland annat användas till förvaring för eventverksamhet i 
Wallenstam arena samt skapa möjligheter för utökad föreningsverksamhet i 
det idrottskluster som nu tillskapas i Mölnlycke fabriker. Eventuellt kan 
Fritidsbanken, på sikt, rymmas i byggnad 25. Korridoren som ingår i köpet 
kommer knyta an Wallenstam arena med den nya sporthallen men också till 
gymnastik- och trampolinhallar som ligger placerade längs med 
Långenäsvägen. Tillskottet av denna fastighet bidrar till att skapa rörlighet 
mellan de olika idrottshallar som är placerade i Mölnlycke fabriker. 
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Peter Lönn Bo Ekström 
Kommundirektör Ekonomichef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 
2022-12-15 

 
 

Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 222  Dnr 2022KS473 

Köp av sporthall i Mölnlycke fabriker  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen för att ta fram svar på var i 
kommunen behovet av en ny idrottshall är störst, samt vad en idrottshall som vi låter bygga på 
kommunal mark kostar. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 10 februari 2022 § 57 att ge förvaltningen i uppdrag att, 
inom befintliga ekonomiska ramar, föra förhandlingar om förvärv av idrottshall och 
ytterligare utrymmen i Mölnlycke fabriker. 
  
Lokalerna omfattar en sporthall samt tillhörande korridor och förrådsyta i byggnad 25. 
Sammantagen yta för dessa lokaler är enligt avtalet 2140 kvm där sporthallen är på 1660 kvm. 
Sporthallen motsvarar en idrottshall av fullstorlek för att möta upp olika typer av 
idrottsutövande. 
  
Under 2022 har förvaltningen genomfört förhandlingar med KB Myran/Wallenstam AB. 
Förvaltningen har utifrån dessa förhandlingar tillsammans med säljaren tagit fram förslag till 
köpeavtal för del av Mölnlycke (1:168). Enligt upprättat avtalsförslag köper Härryda kommun 
sporthallen, byggnad 25 och tillhörande korridor i Mölnlycke fabriker för 45 mnkr. 
  

Beslutsunderlag 
 Kommunstyrelsens beslut 24 november 2022 § 407 
 Tjänsteskrivelse 18 november 2022 
 Fastighetsöverlåtelseavtal med bilagor 
 Kommunstyrelsens beslut den 23 september 2021 § 319 
 Kommunstyrelsens beslut den 18 november 2021 § 407 
 Kommunstyrelsens beslut den 10 februari 2022 § 57 
 Lägeskarta Mölnlycke fabriker 

  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Peter Linde (S) föreslår med instämmande av Marie Strid (MP) att kommunfullmäktige 
återremitterar ärendet till kommunstyrelsen för att ta fram svar på frågorna var i kommunen 
behovet av en ny idrottshall är störst, samt vad en idrottshall som vi låter bygga på kommunal 
mark kostar. 
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Per Vorberg (M) föreslår med instämmande av Martin Tengfjord (SP), Maria Kornevik 
Jakobsson (C), Jan Gustavsson (KP), Håkan Eriksson (KD) och Katia Petkova Valkova 
(M) att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 
  
Peter Arvidsson (SD) föreslår att kommunfullmäktige återremitterar ärendet till 
kommunstyrelsen för att förhandla fram ett pris som är rimligt och i paritet med vad det skulle 
kosta att bygga en likvärdig hall på kommunal mark. 
  
Patrik Strömsten (SD) föreslår att kommunfullmäktige återremitterar ärendet till 
kommunstyrelsen för att säljarens ansvar ökas i avtalet. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisar att han kommer att fråga om kommunfullmäktige ska återremittera 
eller avgöra ärendet idag. Detta gör han genom att fråga om kommunfullmäktige bifaller eller 
avslår förslag om återremiss från Patrik Linde, Peter Arvidsson och Patrik Strömstén var för 
sig. Väljer kommunfullmäktige att bifalla något av förslagen om återremiss återremitteras 
ärendet till kommunstyrelsen. Om kommunfullmäktige beslutar att avgöra ärendet idag 
kommer ordföranden fråga om kommunfullmäktige kan bifalla eller avslå kommunstyrelsens 
förslag. 
  
Kommunfullmäktige godkänner redovisad beslutsgång. 
  
Patrik Lindes förslag om återremiss och avslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar att 
bifalla Patrik Lindes förslag om återremiss. 
  
Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att bifalla Patrik Lindes förslag. 
Nej-röst för att avslå Patrik Lindes förslag. 
  
Med 28 ja-röster och 22 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att bifalla Patrik Lindes 
förslag. Hur var och en röstade framgår av omröstningslista 4. 
  
Peter Arvidssons förslag om återremiss och avslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar att 
avslå Peter Arvidssons förslag om återremiss. 
  
Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för att avslå Peter Arvidssons förslag. 
Nej-röst för att bifalla Peter Arvidssons förslag. 
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Med 40 ja-röster, 7 nej-röster, och 3 som avstår, beslutar kommunfullmäktige att avslå Peter 
Arvidssons förslag. Hur var och en röstade framgår av omröstningslista 5. 
  
Patrik Strömsténs förslag om återremiss och avslag 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar att 
avslå Patrik Strömsténs förslag om återremiss. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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